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Abstract (en)
[origin: US4829858A] In order to ergonomically optimize the hand side of combination pliers, whose gripping arms in each case form a mouth jaw on
their ends and are in operative connection by means of a joint in such a way that in the case of different activities with the pliers the adaptation of the
gripping arms to the anatomy and anthropometry of the human hand is retained, it is proposed that the gripping arms face one another elliptically in
the plane thereof and that in the vicinity of the coupling surface to the hand the gripping arms have an elliptical cross-section.

Abstract (de)
Um die Handseite einer Kombizange, deren Griffschenkel an ihren Enden je einen Maulbacken bilden und über ein Gelenk in Wirkverbindung
stehen, unter ergonomischen Gesichtspunkten so zu optimieren, daß auch bei unterschiedlichen Tätigkeiten mit der Zange die Anpassung der
Griffschenkel an die Anatomie und Anthropometrie der menschlichen Hand erhalten bleibt, wird vorgeschlagen, daß sich die Griffschenkel in der
Griffschenkelebene ellipsenförmig gegenüberliegen und daß die Griffschenkel im Bereich der Kopplungsfläche zur Hand einen ellipsenförmigen
Querschnitt aufweisen.
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